
Solna 180122 

Till LEV styrelse. 

Här kommer mitt preliminära svar på fråga ang GDPR ställd i §5 i protokoll från mötet med 

LEV styrelse 171214: 

Jag har läst om de nya reglerna för GDPR (General Data Protection Regulation = 

dataskyddsförordningen) på ett antal hemsidor, bl a Datainspektionens. 

Regelverket verkar ännu inte vara färdigskrivet men avses träda i kraft 25 maj i år. 

Regelverket är främst avsett för ”företag” men blir sannolikt tillämpligt även för föreningar, t 

ex LEV vägförening och då särskilt vår hemsida. 

Vi kommer alltså att behöva följa regelverket vad gäller uppgifter om personer, exempelvis 

styrelsemedlemmar, som omnämns på hemsidan eller anges i samband med publicerade av 

foton tagna vid t ex ett vägarbete. Detta är ingen skillnad mot vad som gäller idag. 

Det går ännu inte att hitta några entydiga regler för dessa publiceringar men viss vägledning 

anges av Datainspektionen och jag anger här endast några spridda och sammanfattande 

citat från deras hemsida: 

- Personuppgifter är all slags information som kan knytas till en fysisk person som är i 

livet. Typiska personuppgifter är personnummer, namn och adress. Även foton på 

personer klassas som personuppgifter. 

- I dataskyddsförordningen skiljer man mellan ”vanliga” personuppgifter och ”känsliga” 

personuppgifter. Känsliga uppgifter är sådana som avslöjar ras eller etniskt ursprung, 

politiska åsikter, religiös eller filosofisk övertygelse, medlemskap i fackförening samt 

personuppgifter som rör hälsa eller sexualliv. 

- För webbplatser gäller: Samtycke eller intresseavvägning: 

o SAMTYCKE … är att be personen ifråga att få registrera uppgifter om 

honom/henne. 

o INTRESSEAVVÄGNING … att hantera personuppgifter efter en så kallad 

intresseavvägning om företaget kan visa att dess intresse av att hantera 

uppgifterna väger tyngre än den enskildes rätt till privatliv. 

- En viktig regel i förordningen är att man inte får spara personuppgifter för länge. När 

de inte längre behövs för det syfte som de en gång samlades in för, så ska de tas 

bort. 

- När ni samlar in uppgifter om en person så måste ni informera personen i fråga. I 

förordningen finns en lång lista över vilken information som ska ges, men mycket kort 

ska ni tala om att ni samlar in personuppgifter, vilka uppgifter det handlar om och 

varför ni gör det. 

Mitt utkast till regler inom LEV blir därför tills vidare att: 

- Informera alla styrelsemedlemmar om att vi, för att kunna upprätthålla kontakter 

mellan medlemmar och funktionärer, på vår hemsida kommer att ange och namnge 

vem som är t ex ordförande, kassör o s v. 

- Kontakter mellan medlemmar och funktionär sker via E-post eller telefon. E-post 

sändes normalt via hemsidan till ”ordföranden” utan angivande av den privata 

mailadressen. Om privat mailadress/ telefonnummer/foto får anges måste 

funktionären samtycka. 

- Dessa regler kan göras kända på flera olika sätt, t ex i föreningen stadgar (krångligt 

med stadgeändring), genom att man undertecknar ett särskilt formulär med sitt 

medgivande (väl formellt) eller att vi helt enkelt skriver in reglerna på hemsidan t ex 



under fliken "stadgar". Vissa sammanfattande regler finns redan angivna under 

fliken ”Brevlåda”. Jag angav dessa på eget bevåg med hänvisning till nu rådande 

PuL, personupplysningslagen, redan då hemsidan skapade 2009.  

- Den generella regeln bör vara att i och med att en person åtar sig ett uppdrag som 

funktionär så medger han/hon även att ovan angivna uppgifter publiceras. 

- Om sedan någon inte är nöjd med detta får personen ifråga meddela styrelsen, 

anmärka och begära att vissa uppgifter tas bort. 

- ”Ansvarig utgivare” för hemsidan är ordförande ex officio. Av praktiska skäl fattar dock 

webbmaster själv beslut om det löpande arbetet. Eventuellt publicerade felaktigheter 

skall rättas utan dröjsmål. 

- Erforderliga kodord för åtkomst på webbhotell och liknande handhas av webbmaster 

med säkerhetskopia i förslutet kuvert förvarat av föreningens sekreterare. 

Jag föreslår att styrelsen diskuterar detta vid mötet 180125. Jag bidrar gärna senare med 

ytterligare synpunkter men för dagen kommer jag inte längre. 

M V H 

Jarl 


